
Zápis z 5. veřejného zasedání Zastupitelstva obce Levínská Olešnice 
konaného dne 27.9.2010 

 
Místo konání:  Kulturní dům Žďár 
Program: dle pozvánek 
Přítomni: pp. A.Lízr, V.Pospíšilová, H.Háková, M.Hradecký, S.Lukeš, T.Martinek,  
                      P.Sucharda 
 

1. schůzi zahájil  starosta obce. Je 100% účast zastupitelů, zastupitelstvo je usnášení 
schopné 

 
Zapisovatel: Crhová J. 
Ověřovatelé zápisu: p.Hradecký M.,Háková H. 
 
2. volba mandátové a návrhové komise: p. Sucharda P., Lukeš S., Votoček S. 

 
Schváleno 100% hlasy. 
 
Pan starosta provedl kontrolu usnesení z minulého zasedání. 
 
Rozšíření programu o projednání rozpočtové změny č. 2 . 
 
Schváleno 100% hlasy. 

 
3. Zpráva o činnosti , zprávy komisí a výborů 
V tomto volebním období bylo provedeno připojení Czech POINT. 
O obecní lesy se stará hajný p.Trejbal – pracuje na ½ úvazek, zbytek vykonává na 
živnostenský list. 
Provoz vodárny ve Žďáře zajišťuje p.Nováček – dělník ve vodárně, v Levínské Olešnici 
p.Lízr Petr – osoba zodpovědná, schválená ministerstvem. 
Obec zřídila příspěvkovou organizaci – Mateřskou školu v Levínské Olešnici s řed.školy 
p. L.Vondrákovou. 
Je zajištěn provoz knihovny a místního muzea. 
Obec poskytuje občanům návratné půjčky z FRB. 
V minulých letech poškodil obecní lesy orkán Kyril a Ema, dnes ve velké míře kůrovec – 
stále se rozšiřuje, nevýhodou je poškozené dřevo od kůrovce, což snižuje cenu za dřevo. 
Dojde ke zdražení vodného, stočného a nájmu vodoměru. 
Dokončuje se dotační akce – Oprava a modernizace budovy OÚ , budova je zateplena, 
proběhla výměna oken a kotle, byla provedena půdní vestavba jedné místnosti pro OÚ 
jako sklad. 
Všechny obecní budovy mají své domovníky. Na některých budovách musí do zimy ještě 
proběhnout údržba žlabů – KD Levínská Olešnice a Žďár a hasičárna Žďár. 
Veřejné komunikace – je zadána práce vytvořit paspart obecních komunikací, kde budou 
vyčíslené povrchy, třídy a velikosti komunikací. 
Některé místní komunikace byly opraveny a připraveny k asfaltování. 
Žádost o dotaci na zlepšení dopravní infrastruktury v obci byla SZIF zamítnuta. Bude 
třeba rozhodnout, zda požádat o dotaci na opravu lesních cest. 
Svazek Jilemnicko nechal zpracovat pasport uměleckých památek. Do tohoto pasportu i 
přes připomínky starosty nebyl dán pomník u Svatých ve Žďáře. 



Obec přispívá na některé akce v obci a pořádá vítání občánků, vánoční koncert, sjezd 
rodáků apod. 
Za sociální komisi přednesl zprávu p.Sucharda – upozornil na konání akcí jako sjezd 
rodáků, letní oslavy na Levíně, pěší pochody, koncerty, divadla, vítání občánků, oslavy 
jubileí apod. Poděkoval všem za spolupráci v jeho volebním období. 
 
Pan Sucharda seznámil s tříděním odpadu v naší obci. 
Za rok 2008 bylo vybráno 201 ks pytlů tříděného odpadu, v roce 2009 je to již 304 ks, 
z toho 79 ks ve Žďáře a k září 2010 to již je 300 ks. Třídění se tedy v obci provádí, jen 
stálým nešvarem i přes všechna upozornění je to, že lidé dávají pytle na vývoz nenaplněné 
( poloprázdné) a stále nesešlapují PET lahve i do kontejnerů přistavených v obci. 
 
Za finanční výbor seznámila s činností paní Hana Háková, která přednesl přítomným co 
bylo za poslední čtyři roky uděláno z dotací, zhodnotila kladně uplynulé období a také 
poděkovala za spolupráci. 
 
Za kontrolní výbor seznámil p.Lukeš s tím, že při kontrolách nebyly shledány závažné 
chyby a nedostatky, vývěsky a vyhlášky ,vše bylo bez chyby.  
 
4. různé, organizační záležitosti, převody pozemků 
Starosta obce  
navrhl zrušit usnesení č.5/30.06.-2010 vzhledem k některým změnám v žádostech a navrhl 
schválit prodej pozemků takto: 
p.Fr.Ječný a část pozemku p.P.Lízrovi 
p. Bracháček celou část pozemku dle nabídky 
manželé Šímovi celou část pozemku   
s tím, že veškeré náklady související s rozdělením a sepsáním smluv hradí kupující 
v poměru rozdělených ploch pozemků 
 
Zastupitelé schválili 100% hlasy 
 
Dále seznámil s převodem komunikací z vlastnictví státu zastoupeným PF na obec 
Levínskou Olešnici , jedná se o pp.č. KÚ Levínská Olešnice 1398, 1469, 1469/2, 1454/3, 
1369, 1370/2  a  KÚ Žďár  pp.č. 438/2, 626, 598. 
 
Zastupitelstvo schválilo 100% hlasy. 
 
Přednesl návrh – zda vypracovat a podat žádost na dotaci pro obnovu lesních cest. 
 
Zastupitelstvo schválilo 100% hlasy 
 
Vzhledem k vysokým nákladům na provoz vodáren, je návrh na zvýšení vodného, 
stočného a nájmu vodoměru v obci platné od  září 2010 
Vodné 15,-Kč bez DPH 
Stočné 15,- Kč bez DPH 
Nájem vodoměru 20,- Kč za měsíc u domácností    
             25,- Kč za měsíc u podnikajících osob 
 
Schváleno 100% hlasy. 

 



6.Diskuze 
 
p.Votoček – vystoupil za SDH Žďár , provedl hodnocení spolupráce s obcí a poděkoval za 
dobrou spolupráci. 
 
p.Pospíšilová – zda se nemůže navozit nějaký kamen do lesních cest ve Žďáře – ( cesta  
                         k Roubence) 

- počká se , až jestli dopadne dotace. 
 
7. Usnesení 
Pan Sucharda seznámil s návrhem na usnesení. 
 
Zastupitelstvo obce schválilo usnesení 100% hlasy. 
 
8. Závěr  
- pan starosta poděkoval za účast a ukončil veřejné zasedání. 
 
 
 
 
 
 
 
V Levínské Olešnici 29.9.2010 
 
 
Zapsala:  Crhová 
 
 
 
Ověřovatelé zápisu: 
 

 
 
 
 
 
 
 

 


